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§ 96 
Inomhushallar för speedway på Gubbängens idrottsplats 
Svar på skrivelser från Hammarby Speedway och Emilia Bjuggren m.fl.(S) 
Dnr: 017-242-2012 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens utlåtande som svar på skrivelser från 

Hammarby Speedway och Emilia Bjuggren m.fl. (S) 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-01. 

Två skrivelser har inkommit från Hammarby Speedway om att uppföra hallar på Gubbängens 

IP. Vidare har en skrivelse inkommit från Emilia Bjuggren m.fl. (S) om att bland annat finna en 

framtida hållbar lösning för speedwayverksamheten i Stockholm. 

 

Förvaltningen kan konstatera att de föreslagna hallarna omfattar stora delar av idrottsplatsen 

och berör andra idrotter som fotboll och bandy. Om hall/-ar uppförs så måste utformningen av 

dessa samt framtida drift anpassas efter övriga idrotter som bedrivs på idrottsplatsen. Den före-

slagna placeringen av ungdomshallen påverkar särskilt bandyverksamheten på idrottsplatsen. 

 

Beträffande föreningens önskemål om markarrendeavtal är det fastighetskontoret som är fastig-

hetsägare och samtal ska i så fall ske mellan föreningen, idrottsförvaltningen och fastighets-

kontoret. Förvaltningen bedömer dock inte att det finns förutsättningar för sådana samtal i 

dagsläget.  

 

I sammanhanget ska nämnas att regionens kommuner, inte minst Stockholms stad, liksom 

Stockholms idrottsförbund, vid flera tillfällen har uttalat att det är angeläget att finna regionala 

lösningar för flera idrotter, bland annat speedway. En tänkbar regional anläggning för speed-

way skulle kunna vara ett upprustat Gladö kvarn i Huddinge.    

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 97 
Nytt datum för bidragsansökningar 
Dnr: 404-772-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Förvaltningens förslag om nytt ansökningsdatum godkänns. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-28. 

Riksidrottsförbundet (RF) har ändrat sina ansökningsregler för statligt lokalt aktivitetsstöd 

(LOK-stöd). Bland annat gäller nya sista ansökningsdagar. Förvaltningen föreslår i detta tjäns-

teutlåtande att staden anpassar sitt sista ansökningsdatum till RF:s nya regler. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 
 
§ 98 
Idrottsnämndens ungdomsledarstipendium 2014 
Dnr: 406-160-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag till ungdomsledarstipendiater 

2014. 

 

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-08-15. 

Ungdomsledarstipendier har delats ut av staden sedan början av 1970-talet. Idrottsnämnden 

fastställde senast år 2000 principerna för ungdomsledarstipendium. Till stipendiekommittén 

2014 utsågs från idrottsnämnden Marie Åberg och Anna Rosén. Från idrottsförvaltningen deltar 

Kristina Köhler. 

 

Information om 2014 års stipendium har sänts ut till de föreningar som fått stöd av nämnden för 

sin barn- och ungdomsverksamhet, till idrottens specialdistriktförbund, till övriga/idéburna barn 

och ungdomars distriktsorganisationer samt till stadsdelsförvaltningarna. Informationen har 

även funnits på idrottsnämndens hemsida www.stockholm.se/idrott. 

  


